



Promotion Terms and Conditions

“Mooncake to overseas” Promotion (“Promotion”)

1. By tendering Eligible Shipments (as defined in clause 10 of these Terms and Conditions) with the FedEx Express, you will be deemed to accept these Terms and Conditions.

Promotion Period (“Promotion Period”)

2. This Promotion commences on 16th August 2021 and concludes on 22nd September 2021.

Entry to Promotion

3. Entry into this Promotion is open to non-FedEx account holders who ship Eligible Shipments (as specified below in clause 10) during the Promotion Period (“Participants”).
4. To enter into this Promotion, Participants must successfully ship within Promotion Period.
5. FedEx Express will only accept one entry per Participant. If there are multiple entries per Participant, the earliest entry will be taken as the valid entry.
6. Persons under the age of majority in the applicable jurisdiction of this Promotion must obtain the prior permission of a parent or guardian over the age of majority to enter. The entry will be void without aforesaid permission.
7. FedEx Express accepts no responsibility for any late, lost or misdirected entries including delays in the delivery of the entry due to technical disruptions, network congestion or for any other reason.
8. If the Participant does not want their personal information to be utilized by FedEx Express for further promotional or direct marketing activities, the Participant may click the unsubscribe link at the bottom of any FedEx Express email notifications or contact our Customer Service Team.

Rewards: Selection and Notice of Rewards Recipient

9. A Participant who, during the Promotion Period, exports Eligible Shipments (as specified below in clause 10) from Hong Kong SAR via FedEx Express to overseas destination will be entitled with 40% off discount on basic freight charge of each eligible shipment.
10. "Eligible Shipments" must meet all of the following requirements:
 - i. Shipments must be sent via International Priority (IP) service and using FedEx packing weighed below 10 kg per shipment
 - ii. Shipments are dropped off, shipped and tendered the payment at any FedEx Hong Kong location/stations.
 - iii. Duties/Taxes will be assessed. The consignee is responsible for the Duties & Taxes payment at destination.
 - iv. Any articles are susceptible to damage as a result of conditions that may be encountered in transportation, such as changes in temperature or atmospheric pressure, must be adequately protected by proper packaging. FedEx assumes no liability for perishables or commodities that could be damaged by exposure to heat or cold.
 - v. The mooncake should be in its original packing with box (if any) and additional packing material will be provided by FedEx station. It is recommended to bring along the original receipt in order to complete the commercial invoice for declaration when drop off.
 - vi. We only accept below types of Mooncake for shipping:
 - White Lotus Seed Paste Mooncake with Egg Yolk(s)
 - Lotus Seed Paste Mooncake with Egg Yolk(s)
 - Lotus Seed Paste Mooncake
 - Mooncake with Chinese Ham and Nuts
 - Assorted Nuts Mooncake
 - Red Bean Paste Mooncake with Egg Yolk(s)
 - Mung Bean Paste Mooncake
 - Egg Custard Mooncake
 - vii. FedEx shall bear no liability if any shipment is rejected or confiscated by customs or any other authorities of the designated country.

- viii. The promotional discount cannot be used in conjunction with any other shipping discounts and/or offers provided by FedEx.
 - ix. Shipments billed to the Participant and paid in full during the Promotion Period;
 - x. Shipments tendered to FedEx Express during the Promotion Period (Note: "Shipments tendered to FedEx Express during the Promotion Period" means those shipments that are tendered to FedEx Express by a Participant in the Promotion, but before the end of the Promotion Period); and
 - xi. Not applicable to spot-rate, FedEx 10kg and 25kg Box, International Priority Direct Distribution (IPD), International Economy Direct Distribution (IED) or International First (IF) service shipments.
11. FedEx Express reserves the right to replace the rewards stated herein with other items of equivalent value without notice.

General Terms and Conditions

12. FedEx Express shall not be liable for any loss or damage (including but not limited to indirect or consequential loss) which is suffered by a Participant or other parties in connection with this Promotion, including but not limited to personal injury and tax obligations that may arise from accepting any of the rewards, except for any liability which cannot be excluded by law.
13. Eligibility to participate excludes the directors, management and employees (and their immediate families) of FedEx Express, its related entities, suppliers, subcontractors, service providers and agencies associated with the Promotion stated herein as well as employees, agents, officers, and representatives of any government department, government owned entity, juristic person funded by any government department, political party or public international organization, or any candidates for political office.
14. By entering this Promotion, unless otherwise advised by the Participant, each Participant consents to the information he or she submits being entered into a database which may be used by FedEx Express in any media for future promotional and publicity purposes, in accordance with the FedEx privacy policy.
15. If this Promotion is not capable of running as planned for any reason, including tampering, unauthorized intervention, fraud, technical failures and any other causes beyond the control of FedEx Express, which corrupt or affect the administration security, fairness, integrity or proper conduct of the promotion, FedEx Express reserves the right in its sole discretion to cancel, terminate, modify or suspend this Promotion.

16. The terms and conditions of carriage in the applicable FedEx Express Air Waybill, in effect on the day of any shipment, shall apply to the shipment. If there is a conflict between the terms of the FedEx Express Air Waybill and these Terms and Conditions, the former will control.
17. In the event of any disagreement between Participants and FedEx Express with respect to interpretation of these Terms and Conditions, the decision made by FedEx Express will be final and no other further correspondence will be accepted. FedEx Express will not be obliged to award the rewards if it is contrary to any applicable laws or regulations.
18. In the event of any inconsistency between these Terms and Conditions and any brochure, marketing or promotional material relating to this Campaign, these Terms and Conditions will prevail.
19. FedEx Express reserves the right to amend these Terms and Conditions at any time without notice.



推廣活動條款及細則

「送贈月餅到海外」推廣活動（活動）

1. 客戶使用 FedEx Express 託運「合資格貨件」（定義載於此條款及細則第 10 項），即代表接受此條款及細則。

活動推廣期（「推廣期」）

2. 本活動日期由 2021 年 8 月 16 日至 2021 年 9 月 22 日。

活動參加辦法

3. 合資格參與本活動為非 FedEx Express 帳戶持有人，於推廣期內託運「合資格貨件」（定義載於此條款及細則第 10 項）
4. 如欲參加本活動，參加者必須在推廣期內成功託運。
5. 參加者限登記參加本活動一次。若參加者登記多於一次，則以最早的登記才具有效力。
6. 若登記者未達法定成年年齡，須於登記本活動前取得成年父母或監護人其中一人同意。未經上述許可，參加將視作無效。
7. 如因技術中斷、網路擁塞或其他原因，導致延遲、遺失或錯誤登記（包括登記資料傳送延誤），FedEx Express 恕不負責。
8. 若參加者不欲 FedEx Express 將其所提交之個人資料用於其他宣傳及市場推廣活動，參加者可在任何 FedEx Express 推廣電郵內按下最下方的取消訂閱連結，或聯絡 [FedEx Express 顧客服務部](#)。

獎賞：獲獎和得獎通知

9. 參加者在推廣期內使用 FedEx Express 託運服務由香港特別行政區出口「合資格貨件」至海外目的地將可獲得 6 折運費折扣。
10. 「合資格貨件」必須符合下列所有規定：
 - i. 使用國際優先速遞服務(IP)，並以 FedEx 包裝(重量不超過 10 公斤)託運的貨件。
 - ii. 貨件必須於 FedEx 香港服務地點/ 服務站投遞託運及繳付全部運費。
 - iii. 需徵收關稅/稅款。收件人需於目的地繳交關稅/稅款的費用。
 - iv. 任何物品容易因運輸過程中可能遇到的條件（例如溫度或大氣壓力的變化）而損壞，因此必須通過適當的包裝進行充分保護。FedEx 對可能因受熱或受冷而損壞的易腐爛物品或商品不承擔任何責任。
 - v. 月餅必須使用帶盒子的原有包裝（如適用），FedEx 服務站將提供額外的包裝材料。投遞時建議攜帶原有收據，以便填寫商業發票報關。
 - vi. 我們只接受以下類型的月餅投遞託運：
 - 蛋黃白蓮蓉月餅
 - 蛋黃蓮蓉月餅
 - 純蓮蓉月餅
 - 金華火腿五仁月餅
 - 五仁月餅
 - 蛋黃豆沙 / 紅豆月餅
 - 綠荳蓉月餅
 - 奶黃月餅
 - vii. 如任何貨件被指定國家的海關或其他機關部門拒絕進口或沒收，FedEx 恕不承擔責任。

- viii. 折扣優惠不能與 FedEx 提供的任何其他運費折扣和/或優惠一併使用。
 - ix. 在推廣期內，參加者必須繳付全部運費。
 - x. 貨件在推廣期內交付 FedEx Express 託運（註：「貨件在推廣期內交付 FedEx Express 託運」即指在參加者登記本活動當日起直至推廣期完結前，由參加者把該貨件交付 FedEx Express 託運）；
 - xi. 不適用於 spot-rate、FedEx 10 公斤及 25 公斤速遞箱、國際優先分送速遞服務(IPD)、國際經濟分送速遞服務(IED)或國際特早速遞服務(IF)之貨件。
11. FedEx Express 保留以等值獎取代本文所列獎賞之權利，而毋須另行通知。

一般條款及細則

- 12. 因本活動之參加者、其他相關人士接受本活動獎賞所引起的任何損失或損害（包括但不限於間接或相應的損失），包括但不限於人身傷害及繳稅義務，FedEx Express 概不負責，惟法律所不能豁免的責任除外。
- 13. 以下人士不得參加本活動：FedEx Express、與本活動相關之實體、供應商、分包商、服務供應商及服務代理之董事、管理層與員工（及其直系親屬）、以及任何政府部門、國營企業、由任何政府機關、政黨或公共國際組織撥款資助的法人之僱員、代理人、高層及代表，或任何政務職位之候選人。
- 14. 除非參加者另行提出要求，否則每位參加者一經參與本活動，即表示同意 FedEx Express，可遵照 FedEx 私隱聲明，將其所提交之資料輸入資料庫，作為日後於任何媒體進行宣傳及市場推廣之用。
- 15. 若本活動因故無法按原計劃進行，包括遭竄改、未經授權的干預、欺詐、技術問題及其他無法由 FedEx Express 可控制之原因，而破壞或影響本活動之管理安全、公平性、誠信與執行性，FedEx Express 保留自行決定取消、終止、修改或暫停本活動之權利。

16. 貨件運送應受託運當日 FedEx Express 空運提單背面所載之運送條款及細則約束，若其內容與此條款及細則內容互有抵觸，應以 FedEx Express 空運提單背面條款為準。
17. 如參加者及 FedEx Express 就理解此條款及細則上有任何歧異，FedEx Express 擁有最終決定權並且不會接受其他垂詢。如推廣獎賞違反任何適用法律或規定，FedEx Express 將取消有關推廣獎賞。
18. 若此條款及細則之內容，與任何有關本活動之小冊子、宣傳或推廣資料有任何不一致，應以此條款及細則為準。
19. FedEx Express 保留隨時修改此條款及細則的權利，毋須另行通知。